

Ruj. Kami : MBPJ/090100/T/A6/JLD 14 (44)
Tarikh : 18Januari 2017

KENYATAAN AKHBAR

PEMBERITAHUAN PENUTUPAN LALUAN KE PERSIARAN BARAT DARI ARAH KL DAN SEBAHAGIAN JALAN UTARA.

Majlis Bandaraya Petaling Jaya akan melakukan penutupan sementara laluan ke Persiaran Barat dari arah Kuala Lumpur dan sebahagian Jalan Utara mulai 15 Februari 2017 sehingga 14 Mac 2017. Tujuan penutupan sementara ini dibuat bagi melaksanakan Kajian Keselamatan Pengguna Jalan raya Persiaran barat seperti yang di syorkan oleh Perunding Keselamatan Jalan raya yang dilantik oleh Majlis Bandaraya Petaling Jaya.

Pembahagian jalan akan di letak di Jalan Timur (bersebelahan Amcorp Mall) dari jejambat Jalan Timur ke pepulauan bangunan TNB.

Pengguna jalanraya yang ingin menuju ke Bangunan Amcorp Mall dan sehaluan dengannya boleh meneruskan perjalanan di Lebuhraya Persekutuan naik ke jejambat berhampiran PJ Hilton dan membuat pusingan di jejantas menuju ke Lebuhraya Persekutuan menghala ke Kuala Lumpur dan naik semula di jejambat Jalan Timur dan menuju ke bangunan Amcorp Mall dengan selamat.

Bersama-sama inin disertakan peta cadangan laluan dan peta penutupan laluan. Sepanjang penutupan laluan ini, pengguna jalanraya dinasihatkan agar mematuhi tanda arah serta arahan daripada petugas trafik yang bertugas bagi menjamin kelancaran lalu lintas.

Mohon kerjasama pihak media massa untuk menghebohkan penutupan jalan ini kepada pengetahuan orang ramai.

Dikeluarkan oleh:

**Sekretariat Media
Unit Komunikasi Korporat
Majlis Bandaraya Petaling Jaya**

Laman web: www.mbpj.gov.my, facebook: Majlis Bandaraya Petaling Jaya, twitter: [pjcitycouncil](https://twitter.com/pjcitycouncil), emel: media@mbpj.gov.my Tel : 03-79563544 sambungan 203/208, Faks : 03-79582695. **Sebarang pertanyaan atau maklumat lanjut, sila hubungi:Unit Komunikasi Korporat, Majlis Bandaraya Petaling Jaya.**

DARI KUALA LUMPUR



HILTON

AMCORP MALL

LALUAN KENDERAAN DARI KUALA LUMPUR KE AMCORP MALL

LALUAN KE PERSIARAN BARAT DARI ARAH KL DAN SEBAHAGIAN JALAN UTARA AKAN DITUTUP MULAI 15/2/2017 HINGGA 14/3/2017

